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Aanwezig SG, pDGV, DGLZ, CZ, dWJZ, dDCO, dBPZ, IG], gt
verslag)

paves Minister VWS, Minister MZS, DGV, pSG. dPDC
3

Correspondentie uitsiuitend

richten aan het retouradres

met vermelding van de datum

en het kenmerk van deze
1. Opening en mededelingen i

Bewindspersonen hebben zich afgemeld in verband met voorbereiding voor

het debat. DGV is hierdoor ook verhinderd. SG zit het overleg voor.

2. Rondvraag

DGLZ:

- Eris besloten om een aantal acute zorgmedewerkers te laten vaccineren.

Dit vraagt om een update van de vaccinatiestrategie en uitleg aan andere

sectoren.

CZ:

- Kamerbrief beleidskader fase 3 is uit. Zal waarschijnlijk ook terugkomen in

Kamerdebat. Er zijn veel QA’s voorbereid. Ook wordt er gewerkt aan brede

communicatie.

- Vorige week was er een oefening over scenario 3 met IG], LNAZ en Nza.

Het voorstel is nu om een soortgelijke oefening ook met de buitenwereld

te doen. PG pakt dit op.

Dco:

- Eris veel focus op vaccineren. De voorraden staan erg tot discussie. Er

wordt ook veel gerefereerd naar het VK.

- Verder ook veel aandacht voor de avondklok.

- Druk op de zorg in regio Noord Noord-Holland loopt op. Er worden nu

gesprekken gevoerd met de regio. Er is nog geen sprake van fase 3.

- Nog veel aandacht voor export vaccins en halix. Inmiddels ligt er ook een

wob verzoek bij de EU hierover. De IG] verwijst bij vragen naar de EU.

pDGV
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- Inde Kamerbrief is opgenomen dat het hoger onderwijs onder bepaalde Secretaris Generaal / plv.

voorwaarden, met hulp van preventief zelftesten, 1 dag in de week open Seqiciens ain. . x . irecue Stuurlijke en
kan vanaf 26 april. Op 4 maart is de mogelijkheid voor ontheffing Pilitiale Zalon

gepubliceerd. 5 fabrikanten hebben een dossier hiervoor ingediend bij de Bureau Bestuurlijke-politieke

IG] en het RIVM. Minister verleent ontheffing na positief advies. De advisering

ontheffingen worden gepubliceerd en de IG] kan toezicht houden. Er

worden deze week wellicht al 2 ontheffingen verleend. M VWS heeft een Datum

voorraad aangeschaft voor het onderwijs. Andere sectoren zullen zelf
Banani

moeten aanschaffen. pDGV merkt op dat antigeentesten minder

betrouwbaar zijn. Met name in cz en Iz sectoren moeten we hiermee

uitkijken. Hier geldt nog steeds het advies om je te laten testen met een

pcr-test. Op dit moment is er een factsheet in de maak over zelftesten en

het gebruik hiervan.

- OCW is op dit moment bezig met het uitwerken van inzet zelftesten. In PO

is het voorstel dat alleen leraren worden getest. Bij VO zal het gaan om

risicogerichte inzet bij leraren en leerlingen. HO wordt nog uitgewerkt.
- SG vraagt zich af waar fabrikanten terecht kunnen als ze een test willen

laten valideren? Dit is niet meer van toepassing. Je dient een CE-

markering te hebben.

- Testcapaciteit stond afgelopen week onder druk. 115.000 mensen hadden

een afspraak. Dit komt met name door uitbreiding testbeleid. Veel ouders

en kinderen maken afspraken.

WJZ:

- Advies wetsvoorstel sluiten gebouwen is vandaag binnen. Het is een

positief advies. Wetsvoorstel wordt volgende week vrijdag in de MR

besproken.
- Wetsvoorstel testbewijzen staat wordt vrijdag besproken in de MCC. Er

loopt nog een discussie met BZK over ruimte voor private aanbieders van

app. Dit is lastig. Hier is een toelatingsstelsel voor nodig. Dit staat ook zo

in de Kamerbrief

-  Wetsvoorstel quarantaine inreizigers; moeten ons nog buigen over

handhaving. Hier moet nog een oplossing voor komen.

SG:

- SG merkt op dat het goed is dat er in de Kamerbrief een passage is

opgenomen over onrechtmatigheid bij aankoop zelftesten. Dit is ook zo

met AC besproken. WJZ merkt op dat we in het verleden ook de Kamer

hebben geinformeerd bij onrechtmatigheden. Verschil is dat het hier gaat
om behoorlijk grote bedragen. Als we gedwongen worden om af te wijken
de regels, dan zeker melden maar wel blijven streven naar niet afwijken.

pDGV merkt op dat er vaak veel haast is met dergelijke inkapen. Dit zorgt
er voor dat er weinig tijd is om het allemaal af te wegen. Het is aan WJZ

en FEZ om de rechtmatigheid te beoordelen en aan de beleidsdirectie om

de urgentie te tonen.
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